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DHR REGION STOCKHOLM 
Inledningsanförande årsmötet lördag 22 april 2023/Jaan Kaur 
Vänner, årsmötesombud, gäster! 

Välkomna till årsmöte i DHR Region Stockholm här på Hotell Winn i 
Haninge. För andra året i rad kan vi träffas i ett fysiskt årsmöte i vår 
region. Det känns bra. 

Jag brukar hävda att årsmötet är vårt viktigaste möte. Det är här vi fattar 
viktiga beslut för framtiden, här utser vi vilka som ska leda DHR Region 
Stockholm de närmaste åren. Och då vi ser tillbaka på året som varit. 

Regionfrågorna – hälso- och sjukvård, kultur, allmän och särskild 
kollektivtrafik samt regional planering – är våra huvudsakliga 
rättighetspolitiska ansvarsområden. Men också våra avdelningar är 
viktiga för oss i DHR-regionen.  

År 2022 var speciellt för oss. Det var ett jubileumsår. Vi firade att det var 
60 år sedan DHR-distriktet bildades. Vi inledde firandet med ett samtal 
om hjälpmedel på Hjultorget i maj och avslutade det med ett 
jubileumsfika i december. Däremellan hade vi seminarier, fika och fest.  

Det var också ett valår, ett år då partierna ville ha våra röster. Styrelsen 
hade tagit fram ett valmanifest där vi lyfte fram de frågor vi ville föra upp 
på den politiska agendan. Ett val innebär ju alltid ställningstaganden och 
möjligheter. I vår region bytte vi majoritet i Regionfullmäktige. Den (M)-
ledda majoriteten ersattes av en (S)-ledd. Vi har stora förhoppningar på 
positiva förändringar inom hjälpmedelsområdet. Vi trodde också att den 
medvetna försämringen av rampservicen på pendeltågen skulle 
förpassas till papperskorgen. Så blev det dock inte. Till vår besvikelse 
valde den nya majoriteten att bara bekräfta det tidigare beslutet om att 
försämra och försvåra resandet för oss med behov av rampservicen på 
pendeltågen. 

Framför oss ligger att fullfölja det arbete vi påbörjat i att stärka 
avdelningarna i deras rättighetspolitiska arbete. Vi har tagit över 
förvaltningen av våra avdelningar med begränsad verksamhet. Det är 
med glädje och tillfredställelse jag konstaterar att Täby, Tyresö och 



Botkyrka-Salem har skickat ombud hit till årsmötet. Vi fortsätter även vår 
kursverksamhet riktad till våra funktionärer. 

I år fyller vårt riksförbund 100 år. Två viktiga datum vill jag delge er. Den 
17 juni firar vi att det var den dagen Kamratföreningen De Vanföras Väl 
bildades vid Vanföreanstalten i Göteborg. Och den 5 oktober fortsätter 
firandet med att stå upp-komikern och sångaren Jesper Odelberg 
uppträder i Hallunda Folkets Hus. Markera gärna dessa datum i din 
kalender. 

Jag antar att flera av er har konstaterat att Gunilla Carlberg inte är här i 
år. Gunilla avslutade sin anställning och gick i välförtjänt pension vid 
årsskiftet. Det är många årsmöten hon varit med att planera och deltagit 
i. 

I vårt idé- och rättighetspolitiska arbete spelar våra funktionärer, 
samverkansrepresentanter och personal en viktig roll. De förtjänar 
allas vårt stöd i sina uppgifter. 

Tack för att jag fick dela mina tankar med er! 

Parentation 

Sedan sist vi träffades har vi förlorat vänner och kolleger bland oss 
DHR:are. Jag tänker särskilt på Marita Innergård, Gudrun Dahlgren och 
Ulf Looström. Marita och jag träffades första gången på Akademiska 
sjukhuset i Uppsala. Då var vi båda nio år. Sedan blev vi båda aktiva i 
Stockholmsavdelningen. Gudrun hann vara pensionär en kort tid. Innan 
dess var hon en spindel vid Stockholmsavdelningens kansli. Ulf var 
ordförande i Tyresö och han höll under flera år i distriktets kurser för våra 
KHR-representanter. Vi hade även Gotland gemensamt. Han förankrad i 
Rute och jag i Othem. 

Låt oss tillsammans avsätta en stund till att minnas de som lämnat oss 
och vad de har betytt för oss, för dig och mig. 

Nu tar vi en tyst minut. 


